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Abstract (en)
The bearing (100) has an upper support (102) and a lower support (103) provided with respective recesses for receiving pivot systems (126, 126')
into which a pivot shank (121) is inserted. Each pivot system is arranged to partially absorb the shocks to which a wheel train of a timepiece is
subjected, where the pivot system is formed of a single piece with a surface coated partially with polymer material. The pivot system includes an
annular part, a central part, and elastic arms connecting the central part to the annular part.

Abstract (fr)
L'invention concerne un palier amortisseur de chocs pour un axe (120) d'un mobile d'une pièce d'horlogerie. Ledit axe comprend un tigeron (121).
Le palier comporte un support (102, 103) pourvu d'un logement prévu pour recevoir un système pivot (126, 126') dans lequel le tigeron est inséré. Le
système pivot (126) est agencé pour absorber, au moins en partie, les chocs subis par le mobile de pièce d'horlogerie et pivot (126) est formé d'une
pièce revêtu au moins en surface d'un matériau polymère.
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